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Onsdag 07.02.2024 kl. 19.30 på klubbhuset 

 

 

Saksnummer Sak Ansvarlig 

1 Lett rullering av anleggsplanen Sverre 

2 Vurdering av nye prosjekter til 
anleggsplanen 

Fotball, Sverre 

3 Behov for arealer til administrasjon Fotball, Sverre 

4 Eventuelt Hilde, Sverre 

 
 

 
Innkalt: Erik Legernes (bandy), Dag Hellerud (fotball), Vibeke Sending (Håndball), Hilde Kristin Norddal 
(HS, leder AU), Sverre Nordby (admin) 
 
Invitert: Øvrige idretter uten utpekt kontakt-person 
 
Tilstede: Bjørn Frode Strand (fotball), Vibeke Sending (håndball), Hilde Kristin Norddal (HS), Sverre 
Nordby (DL) 
 
Idretter ikke representert:  
Alpin, Hopp, Baseball, Langrenn, Bandy 
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Møtedato 07.02.2024 

 

Saksnummer 1 

Saksbehandler Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Lett rullering av anleggsplanen 

Orientering:  
 
Anleggsplanen 2023-2026 har «lett rullering» 15. februar. Alle prosjekter som fortsatt er aktuelle å realisere 
må bekreftes/fornyes.  
 
I anleggsplanen (prioritert prosjekt): 
 
Nytt led-lysanlegg på Ferd arena Hosle (#51 i anleggsplanen) 
Nytt led-lysanlegg på Hosle kunstgress (#55 i anleggsplanen) 
Nytt led-lysanlegg på Jarmyra kunstgress (#57 i anleggsplanen) 
 
På langtidsplanen (uprioriterte prosjekter): 
 
Rehab/utvidelse av klubbhus på Hosle 
-Ikke prioritert av BIR (idrettsflater er prioritert i planen) 
 
Klubbhus/lokaler på Jarmyra 
-Kan være aktuelt etter at VA-prosjektet i området er ferdigstilt. Som del av et mulig framtidig prosjekt, blir 
det i forbindelse med VA-arbeidet tilrettelagt for påkobling av vann og avløp i kummer. ØHIL fotball tar en 
mindre investeringskostnad for å sikre dette.  
 
Kunstgress/beachhåndball på Hosletoppen 
-Ikke prioritert på bakgrunn av at skolen ikke har ønsket dette.  
 

Vedtak: 
 
LED-lys-anleggene bekreftes og gjennomføres etter planen (tidligere vedtak i fotball- og hovedstyret).  
 
De tre prosjektene på langtidsplanen bekreftes med (evt) mindre justeringer. 
 
-Utvidelsen av klubbhuset uten endringer 
-Fotballs faktiske behov beskrives (garderober, toaletter og en evt liten sal). 
-En eventuell støtte fra Hosletoppen skole legges ved søknaden 
 

Utvalgets bemerkninger: 
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Møtedato 07.02.2024 

 

Saksnummer 2 

Saksbehandler Fotball, Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Vurdering av nye prosjekter til anleggsplanen 

Bakgrunn: 
 
ØHIL fotball har et ønske om å legge undervarme på 9er-banen på Hosle (Hosle kunstgress). Befaring er 
gjennomført med Kjeldaas (05.02.24) og vi mottar et kostnadsoverslag på jobben innen 13. februar. Dette 
vill også inkludere utskifting av selve kunstgressdekket.  
 
Signalene fra Bærum kommune er at dette prosjektet ikke vil bli prioritert i anleggsplanen, men vi står fritt til 
å søke ved rulleringen 15. februar.  
 

Vedtak: 
 
Daglig leder og ØHIL fotball samarbeider om søknadsunderlaget og sender inn en søknad innen 15. 
februar.  
 

Utvalgets bemerkninger: 
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Møtedato 07.02.2024 

 

Saksnummer 3 

Saksbehandler Fotball, Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Behov for arealer til administrasjon 

Bakgrunn:  
 
Antallet ansatte i større stillinger i klubben har økt de siste årene, og det er et ønske om mer areal til 
administrasjon. Dette gjelder primært sportslige stillinger i Fotball, men også Bandy og Håndball har 
sportssjefer uten kontorplass. Dette er delvis løst ved bruk av styrerommet og andre arealer på klubbhuset.  
 
Vi har en søknad om utvidelse av klubbhuset i anleggsplanen (uprioritert) og andre alternativer er diskutert 
(brakker, ombygging av klubbhuset).  
 
Bruken av det som i dag er klubbutikken kan bli et aktuelt areal, dersom dette tilbudet til våre medlemmer 
erstattes med en annen løsning (nett-butikk og/eller avtale med en sportsbutikk). Den eksisterende 
utstyrsavtalen med Macron skal vurderes i sommer. Avtalen løper ut 2024.  
 

Vedtak: 
 
Det gjøres ingen grep før en vurdering av utstyrsavtalen med Macron er vurdert.  
 

Utvalgets bemerkninger: 
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Møtedato 07.02.2024 

 

Saksnummer 4 

Saksbehandler Hilde, Sverre 

Type sak Eventuelt 

Saksnavn Eventuelt 

 
Hoslehallen 
Vi har hatt et konstruktivt møte med Hosletoppen skole, og fått tilgang til flere fasiliteter på skolen, spesielt 
viktig er tilgang til kjøkken. Dette har blitt veldig bra! 
 

Utvalgets bemerkninger: 
 
 

 
 
 


